



03/09/2024

**Hotel Establishments, Events Organisers, Tourism  
Restaurants and Venue Owners**

السادة/ المنشآت الفندقية ومنظمي الفعاليات والمطاعم السياحية وملاك القاعات  
المحترمون

**Circular No. 7/2024**

**تعميم رقم 7/2024**

**Subject:** Application of Urgent Request Fees for Event  
Permits

**الموضوع:** تطبيق رسوم الطلبات المستعجلة لترخيص الفعاليات

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Pursuant to Law No. (8) of 2018 regarding the establishment of the Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi (DCT Abu Dhabi) and its provisions concerning the tasks and competencies for the development of tourism in the Emirate of Abu Dhabi, the Decision No. (54) of 2016 by the Chairman of the Executive Council regarding the Events Licensing System in the Emirate of Abu Dhabi, and the Resolution No. (11) of 2019 by the Chairman of DCT Abu Dhabi about the process of implementing the events licensing system in the Emirate of Abu Dhabi by carrying out the tasks entrusted to DCT Abu Dhabi.

بناءً على القانون رقم (8) لسنة 2018 بشأن إنشاء دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي وما نص عليه بشأن المهام والاختصاصات لتحقيق التنمية السياحية لإمارة أبوظبي، وعلى قرار رئيس المجلس التنفيذي رقم (54) لسنة 2016 بشأن نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي، وقرار رئيس دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي رقم (11) لسنة 2019 بشأن آلية تطبيق نظام ترخيص الفعاليات في إمارة أبوظبي وذلك من خلال القيام بالمهام الموكلة للدائرة،

With reference to the previously issued circulars and for regulatory purposes urgent request fee will be applied starting from 1st October 2024 , on event and entertainment permit requests that are submitted, modified, or have participants added within less than 3 working days before the event start date:

وبالإشارة إلى التعميم السابقة بهذا الشأن ولغايات تنظيمية، سيتم تطبيق رسوم الطلبات المستعجلة اعتباراً من تاريخ 1 أكتوبر 2024 على طلبات تراخيص الفعاليات والتصاريح الترفيهية التي يتم تقديمها أو تعديلها أو إضافة مشاركين إليها خلال أقل من 3 أيام عمل من موعد بدء الفعالية:

- A fee of 500 AED will be applied to any event permit or entertainment permit request submitted within less than 3 working days before the event start date.

- يطبق رسم الطلبات المستعجلة 500 درهم على أي طلب ترخيص فعالية أو تصريح ترفيهي يُقدم خلال أقل من 3 أيام عمل من موعد بدء الفعالية.

- A fee of 500 AED will be applied to any event permit or entertainment permit that is modified within less than 3 working days before the event start date.

- يطبق رسم الطلبات المستعجلة 500 درهم على أي طلب ترخيص أو تصريح ترفيهي يتم تعديله خلال أقل من 3 أيام عمل من موعد بدء الفعالية.

- Official holidays and weekends are excluded from the 3 working days calculation.

- لا تدخل العطلات الرسمية وعطلات نهاية الأسبوع في احتساب فترة 3 أيام عمل.

- This fee does not apply to requests for the cancellation of event permits or entertainment permits.

- لا يشمل هذا الرسم طلبات إلغاء طلب الترخيص أو التصريح الترفيهي.

- Ensure that events applications and entertainment permits are submitted within at least 3 working days prior to the event in order to obtain the necessary approvals from the relevant authorities, taking into consideration submitting applications For larger events organized that contain greater numbers of participants, speakers and entertainers of various types, it is required to submit the applications within a longer period prior to the event so

- يُرجى التأكد من تقديم طلبات تراخيص الفعاليات والتصاريح الترفيهية قبل 3 أيام عمل على الأقل من موعد بدء الفعالية للحصول على الموافقات اللازمة من الجهات المعنية، مع مراعاة تقديم طلبات الفعاليات المهمة والكبيرة والتي يتم تنظيمها بشكل أوسع في الإمارة والتي تحوي أعداداً كبيرة من المشاركين والمتحدثين والفنانين بمختلف الأنواع قبل الفعالية بمدة أطول لنتمكن من السير في الإجراءات بشكل أفضل والتأكد من الحصول على جميع الموافقات ذات الصلة في الوقت المناسب تفادياً لأي تأخير في عملية الترخيص. كما أن ذلك سيساهم في إتاحة الفرصة لإجراء أي تعديل على الطلبات قبل البدء في الفعالية.

Circular No. 7/2024





that we can proceed with the procedures properly and ensure that all relevant approvals are obtained in a timely manner to avoid any delay in the licensing process.

- Please be informed that if the application submitted or amended less than 3 working days before the event start date, an expedited request fee of AED 500 (Non – Refundable) will be imposed. The department is not responsible for any delays in obtaining the final approval if approvals from the DCT or the other concerned authorities are required.

- يرجى العلم أنه في حال تم تقديم أو تعديل الطلب في مدة تقل عن 3 أيام عمل من تاريخ بدء الفعالية، ستفرض رسوم الخدمات المستعجلة بقيمة 500 درهم (غير مُستردة)، ولا تتحمل الدائرة التأخير في الحصول على الموافقة النهائية في حال وجود موافقات من الدائرة أو الجهات الأخرى المعنية.

Anticipating your kind adherence to the outlined procedures to ensure smooth workflow and timely approvals.

نأمل من الجميع الالتزام بهذه الإجراءات لضمان الحصول على الموافقات اللازمة في الوقت المناسب.

For further enquiries or technical support, please contact the following numbers:

للاستفسارات العامة والدعم التقني عند تقديم الطلب، يرجى التواصل على الأرقام التالية:

Abu Dhabi Contact Centre : 800 555  
Email : [contact@tamm.abudhabi](mailto:contact@tamm.abudhabi)

مركز اتصال حكومة أبوظبي - 800 555  
البريد الإلكتروني: [contact@tamm.abudhabi](mailto:contact@tamm.abudhabi)

Or visit the below link:  
<https://www.tamm.abudhabi/>

أو زيارة الرابط أدناه:  
<https://www.tamm.abudhabi/>

Kind Regards.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير.

The Department of Culture and Tourism - Abu Dhabi

دائرة الثقافة والسياحة - أبوظبي



*Handwritten signature in blue ink.*

